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Vragen van de leden Teeven (VVD)
en Heerts (PvdA) aan de minister van
Justitie over het gebrek aan
opsporingscapacitieit in Twente.
(Ingezonden 15 juni 2009)

1
Bent u bekend met het artikel «Rem
op bestrijden misdaad»?1

2
Is de berichtgeving waar, dat in
overleg met het Openbaar Ministerie
(OM) is afgesproken, dat er minder
zaken zullen worden opgepakt en dat
het korps er voor gekozen heeft om
grote en langdurige onderzoeken niet
langer tot het einde uit te voeren?

3
Bent u van mening dat de politie
tegenwoordig de keuze moet maken
over het prioriteitsbeleid of moet het
OM dat nog altijd doen?

4
In hoeverre bevordert het de
veiligheid in en buiten de regio als de
korpsen zich weer enkel tot de eigen
landsgrenzen beperken, als de
criminaliteit zich juist niet aan
dergelijke grenzen houdt?

5
Wat is de uitwerking van een
dergelijke beslissing op thema’s die
zich juist dienen voor een nationale of
internationale aanpak, zoals
ladingdiefstal, kinderpornografie en
dergelijke delicten? Hoe wilt u

opsporing van dit soort delicten
borgen?

6
Kan dit betekenen dat criminelen van
buiten de regio Twente, die een
overval in Twente plegen en daarna
terug gaan naar de eigen regio,
minder snel gepakt zullen gaan
worden? Zo ja, wat bent u
voornemens om hier tegen te doen?
Zo nee, waarom niet?

7
Heeft het nadelige effecten voor
andere korpsen als een bepaalde
politieregio niet meer buiten de deur
helpt? Zo ja, wat gaat u hieraan
doen? Zo nee, waarom niet?

8
Is het waar het dat korps Twente,
zoals het zelf vermeldt, kampt met
tijden van schaarste? Zo ja, wat is de
reden hiervan? Zo nee, waarom
neemt het dan een dergelijke
beslissing?

9
Heeft de schaarste misschien ook
deels te maken met de taakstelling
van de minister van Binnenlandse
Zaken? Zo nee, waarom niet? Zo ja,
wat gaat u hier aan doen?

10
Zullen door de toekomstige
politiebesparingen ook dergelijke
noodscenario’s nodig zijn bij de

politie? Zo nee, waarom niet? Zo ja,
wat gaat u hier aan doen?

1 TC Tubantia, 11 juni 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ingezonden 2 juli
2009)

Hierbij deel ik u mee dat de
schriftelijke vragen van de leden
Teeven (VVD) en Heerts (PvdA) van
uw Kamer over het gebrek aan
opsporingscapacitieit in Twente
(ingezonden 15 juni 2009) niet binnen
de gebruikelijke termijn kunnen
worden beantwoord, aangezien nog
niet alle benodigde informatie is
ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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